
 KUMLA PBK 
                                                                                    PROTOKOLL:  Styrelsemöte 24-10-28 
                                                                                                             Landals Café 

                                                                                    Närvarande:   Claes-Göran,  Leif, 
                                                                                                             Bibbi. Ingmar, Jocke, 
                                                                                                             Inger, Ulf. 

1   Claes-Göran öppnade mötet med aO hälsa samtliga välkomna. 

2   Mötet godkände dagordningen samt protokoll från senaste mötet. 

3   Claes-Göran valdes Tll ordförande och Jocke valdes Tll sekreterare för mötet. 
     Ulf valdes Tll justeringsman. 

4   Leif redogjorde för resultatrapporten per dagen datum. Medlemsantalet är 
     idag 49 st.   ÅrsavgiYen för Laget.se har ökat Tll 999: kr 
     Leif sköter fortsaO redovisningen med SISU.  
     Kumla PBK´s Tllgångar per dagen datum  =  60.327:04 kr 

5   Kumla Kommun ordnar en SeniorkraY onsdagen den 4 december. Bibbi skall 
     prata med Mikael i hallen om hur han ställer sig Tll aO det kommer ner folk 
     Tll hallen och vi i klubben finns Tll hans för aO beräOa om vår verksamhet. 
     DeOa skall ske  kl  11 på förmiddagen och bowlinghallen öppnar normalt inte 
     förrän kl 13 på onsdagar. Claes-Göran tar kontakt med kommunen om hur dom 
     har tänkt aO deOa skall fungera. 

     Det har kommit eO erbjudande Tll Kumla PBK om aO hjälpa Tll med olika 
     uppgiYer vid isbanan på torget som skall stå klar Tll den 1:a december. 
     Mötets uppfaOning blev aO det inte var något för vår förening. 

6   Mötet diskuterade hur och när “Luciaslaget” skall ske i år. Även här måste 
     Mikael i hallen bli inblandad. Ska vi dela upp tävlingen på två dagar kanske, 
     och skall vi beställa julsmörgåsar och dricka från Folkets Hus ?  Tanken är aO 

klubben står för ev. Julsmörgås och dricka. Spelarna betalar själva spelavgiYen.   
Ulf som brukar ansvara för tävlingar i hallen kollar upp deOa och återkommer. 

Ulf har också börjat med funderingar kring “Annandagsspelet”. 

7   Kumla PBK ska förnya sin logga som visas på alla tv-skärmar i hallen när det inte 
     spelas några matcher.  Claes-Göran håller i deOa. 



Öppejderna är något som styrelsen vill ta upp med kommunen Tll nästa säsong.  
Mer akut är en plan B när Mikael av någon anledning inte kan öppna bowlinhallen 
på den Tden som står på dörren. Kan vi ha nyOa av den vaktmästaren som jobbar 
i sporthallen?  Claes-Göran tar kontakt med kommunen i deOa ärende. 

8   Övriga frågor:    Claes-Göran beställer nya SverigeloOer. 

9   Nästa styrelsemöte är bokat Tll torsdagen den 28 november kl 15.00 
     på Landals Café. 

10  Claes-Göran tackade samtliga närvarande och förklarade mötet avslutat. 

Kumla 2024-10-28. 
Sekreterare  Ordförande 

  
Jocke Röhnisch Claes-Göran Eskilsson 

Justeringsman 

Ulf Öberg


